



打开苹果白草的"查找"app。 将设备靠近您的iPhone,轻点"物品"标签,点击"+",选择添加其他物品。带有KVHB\_Pro字样

的设备,轻点"连接"。 填写"自定名称"以命名您的设备并选取一个表情符号。

同意将设备注册到您的 Apple ID。 经点"完成"规定成功,此时进入物品列表,点击播放声音,可以听到设备报警。

3、启用"丢失模式" 打开亚里白领的"白衫"app, 占由屏幕序刻的"物品", 然后占由物品的名称。

在"丢失模式"下方,点击"启用"。 按照图题指示操作,点击"够结"输入数系电话或者依施。 点击"下一步"移对信息后,请再次占击"启用"完成设置。

打开苹果白带的"查找"app,点击屏幕底部的"物品",然后点击物品的名称。 在列表的最下方找到"移除物品",轻点"移除"完成操作。

说明:删除设备后,设备会发出消消消离提示音,设备不会关机,处于配对模式。如果10分钟之内。 没有重新配对,设备就会离开配对状态。此时设备与app无法配对。如果需要配对设备,需要点击设 各按键一次。此时设备进入配对状态,可以跟app重新配对。

产品主要功能

\*、三.1.4.xx m 于机与设备在篮牙范围内(一般是15米左右),在查找app中,点击器放声音。设备会发出音乐,帮 助您快速找到附近的物品。

2.全球定位 3.打开举票"查找"app.选取"物品"标签 b.从列表中选取你要使用的KVHB\_Pro c.你已经重的该KVHB\_Pro的表情符号将显示在地图上面 d.p.由"指数部"石物"始线"按钮即可定位并导轨到该设备所在的位置

#### 设备按键使用说明

1、单击静音 设备报警时,单击设备按键一次即可取消报警。 2.设备状态确认

4、 KK MI YA KK MI KA 双击设备按键两下, 设备响, 说明设备在工作, 如果设备不响, 说明设备处于关机状态, 长按按键五秒,

、设备银新进入配过状态 3、双面重加及八组的外心型制度等。设备不会关机,处于配时模式。如果10分钟,没有重新配对,设备被会离开配对状态。此时设备与app无法配对,如果需要配对设备,需要活击设备按键一次。此时设备进 入配对状态,可以图app重新配对。 4、恢复出厂设置

首先,在Find Myapp中,移除设备。然后在设备开机后,双击设备按键,设备响,马上按住设备按键约五秒 ,直到设备发出提示音,继续按往按键3秒,设备播放提示音,松开按钮,恢复出厂设置完成,设备就可以 现新的账户配对。

设备在开机状态下、2秒内连续按击设备按键5次、设备发出提示音、设备进入关机状态。

#### 常见问题

1. 设备什么时候可以被别的苹果手机定位?

当设备与您的苹果手机断开一段时间后,设备可以开始被别的苹果手机定位,您就可以开始获得 2、如何确认设备是否已开机?

谓双击设备按键两下,设备响,说用设备在工作。如果设备不响,说用设备处于关机状态。请长按按键 五秒,开机。

3、如何防止设备被用于恶意跟踪?

当别的设备混入您的随身物品时,并跟踪超过一段时间,您会通过以下方式被提醒: 如果您有iPhone,iPad,或者iPodtouch等苹果设备,您会在苹果设备上获得提醒:此功能在 ipadios14.5及以后版本的苹果设备上有。

4、如何保护我的隐私?

您的设备在哪里,只有您自己能看到。您的位置数据和历史记录绝不会存储在苹果的服务器中。传 递您设备位置数据的设备也始终保持匿名,而且位置数据在查找的每一步都有加密保护。因此,草 果都不知道您的设备的位置,以及帮忙找到它的设备是何身份。 5. 如何绘设备事掉由池?

1)从设备侧面的于扣位置撬开外壳。

2)取出旧电池,正极朝上装入新的纽扣电池(标准电池,可在超市购买)。 3)益好设备的外壳,即可连接使用。



pole FindMy 网络提供了一种简单、安全的方式,可以使用iPhone, iPad, iPod touch, Mac上的Fin 应用程序或AppleWatch上的Find Items应用程序在地图上查找兼容的个人物品。只要将您的兼容产品 SApple Find Myapp配对,即可与您的Apple设备一起查看。如果您的物品丢失了,您可以将其置于丢失 模式以向可能找到它的任何人显示消息和联系信息。FindMy网络是加密和匿名的,因此没有其他人,甚

重要提示

设备与连找app配对时,需要链接苹果服务器。如出现无法配对的情况,一般是您使用的网络暂时

无法链接苹果服务器,建议如下操作: 1、更换手机网络,如:WIFI和手机网络之间切换;或重新启动你的iphon

2, 对19各位复出厂19营;19各开机后,双击设备按键,19各吨,从上按件设备按键的五秒,自型10各

发出提示者,继续按住按键3秒,设备指放提示者,松开按钮,恢复出厂设置完成。 3.与查找app無新配对。

#### 注意事项

注意事项使用Apole FindMy应用程序查找此设备时,请使用最新版本的los。iPados. watchos或macos,Apple,Apple Watch,watchos,IPad,IPados,IPod touch,Mac和macos 是Apple做付有限公司在美国和其他国家注册的意怀,Ios是思科在美国和其他国家的意味或注册商标,获得投权使用。

# 65 mm



Works with

KVHB\_Pro Apple Find My

User Manual



Thank you for choosing KVHB\_Pro . Please read this manual carefully before use to avoid damage caused by improper use.

#### Ouick instructions

1. Equipment startup

Press and hold the device button for 5 seconds, and the device will beep twice!

2. Binding devices

Open the built-in "Find" app on Apple.

Bring the device closer to your iPhone, tap the "Rems" tab, click "+", and selector devices closer to your iPhone, tap the "Rems" tab, click "+", and selector devices with the words KVHB\_Pro, tap "Connect".

Fill in "Custom Name" to name your device and select a emoji.

hear the device alarm.

3. Enable\* (Lost Mode\*)

Open the built-in "Find" app on Apple, click on "Items" at the bottom of the screen, and the
the name of the item.

Under"Lost Mode\*, click "Enable\*.

After clicking "Next" to verify the information, please click "Enable" again to complete the settings.

re name of the item.

Their Demove item" at the bottom of the list and tap "Remove" to complete the operation, opportunities, opportunities, and tap "Remove" to complete the operation, opportunities, of the device will not shart, own and is in pairing mode. If there is no re pairing within 10 minutes, the device will leave the string state and cament pair with the app, if you need to pair devices, you need to click the device. itton once. At this point, the device enters pairing mode and can be re paired with the app.

## Main Functions

L. HIND GEWICES
The phone and device are within Bluetooth range (usually around 15 meters), When search app, click-(play sound, and the device will entit music to half you quickly find nearby items 2. Global postions, and the device will entit music to half you quickly find nearby items 2. Global postions are proposed to a Clobal postion and person and the proposed to the proposed to the proposed to the map of Click the "Route" button on the hight also of Thuy Sound to locate and navigate to the

### Instructions for using device buttons

1. Click Mute

When the device alarms, clicking the device button once can cancel the alarm.

2. Equipment status confirmation

Double click the device button twice, the device will sound, indicating that the device is working the device does not sound, it indicates that the device is in a shutdown state. Press and hold the

the device does not cound, it indicates that the device is in a duuldown state. Press and held the bounds for the section to them an the device. In a duuldown state, Press and held the bounds for the section to the section of the

### Common problem

1. When can the device be located by other Apple phones? After the device is disconnected from your iPhone for a period of time, the devic by other iphones, and you can begin to get the location of the device.

Piese contains a time device is turned on?

Piese contains the device button tests, the device self sound, indicating that the device is substanting. The device contained, include that the device is in shutdown star. Presse and the device is in shutdown star. Presse 3. How to prevent devices from being used for malfickous tracking?

When seather device is mised to say who being used for malfickous tracking?

When seather device is mised to say who being used tracked for more than a period of time, flagurates and times, and a find from the same than a period of time.

ou will be alerted in the rollowing ways you have an iPhone, iPad, or iPod touch or other Apple device, you will receive a reminder on he Apple device: This feature is available on Apple devices on IPad 14.5 and later versions.

4. How to protect my privacy when the privacy privacy



#### Important reminder

When pairing a device with a search app., it is necessary to connect to the Apple server. If pairin possible, it is usually because the network you are using it temporarly unide to connect to the possible in the search of the pair o

#### Notes

Nations of the Apple FindMy application to search for this device, please use the latest version of IOs, IPados, watches, or misces, Apple, Mapth, watches, IPad, Pedosin-Pol touch, Max, and macoa sear trademarks registered by Apple Inc. in the United States another countries, IOs is a trademark or registered trademark of Cisco in the United States another countries, and is authorized for use

## **FCC Caution:**

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

**Note:** This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -Reorient or relocate the receiving antenna.
- -Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.